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( – Početak u 18:15 sati – ) 

1. OTVARANJE 33. SJEDNICE IZBORNE SKUPŠTINE  I 
UTVRĐIVANJE KVORUMA 
 

RENE LISAC, dr.sc., predsjednik DAZ-a: 

Dobra večer svima, želim vam dobrodošlicu na 33. 

izbornoj Skupštini Društva arhitekata Zagreb! – Drago mi je vidjeti da 

nas se okupio ogroman broj, nakon prošle izborne sjednice zbog 

nedovoljnog broja članova koji su se odazvali. Unatoč tome, mi smo 

na prošloj sjednici odradili redovan dio Skupštine i sve točke 

dnevnog reda koje su u vezi s tim, tako da nas danas čeka samo 

procedura izbora u DAZ-u, što znači da ćemo biti relativno brzo 

gotovi i moći ćemo sve to vrijeme iskoristiti za druženje poslije svega 

ovog. – Prvo bih zamolio Davorku da nas izvijesti koliko je sveukupno 

ljudi danas ovdje? – To je prva točka dnevnog reda. 

DAVORKA PERIĆ, voditeljica str. programa DAZ-a: 

Sedamdeset i sedam. (Pljesak u dvorani!) 

RENE LISAC: 

Sedamdeset sedam! – Znači, utvrđujem da imamo 

dovoljan broj prisutnih da nastavimo s radom Skupštine.  Ono što 

nam slijedi, to je druga točka dnevnog reda: 

2. IZBOR ZAPISNIČARA, 2 OVJEROVITELJA ZAPISNIKA I   
RADNOG PREDSJEDNIŠTVA (Predsjednik i dva člana) 
 

Prvo bih zamolio da između nas 77 izaberemo predsjed- 

nika Radnog predsjedništva i dva člana. – Ja bih predložio Kristinu 

Carevu, kao predsjednicu, i tko bi se još pridružio, kao dva člana 

Radnog predsjedništva? – Mirko Buvinić i Robert Križnjak. – 

Slažete li se s prijedlogom? – Tko je „za““ 
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(DIZANJE RUKU...) 

Ima li tko „protiv“? (Nema) – „Suzdržan“? (Nema) 

Utvrđujem da je jednoglasno izabrano Radno predsjedni- 

štvo u sastavu: 

1. KRISTINA CAREVA, predsjednica 

2. MIRKO BUVINIĆ, član 

3. ROBERT KRIŽNJAK, član 

Dakle, prepuštam Radnom predsjedništvu vođenje 

izborne Skupštine.  

(Radno predsjedništvo zauzima svoje mjesto za radnim stolom) 

  KRISTINA CAREVA, predsjednica Radnog predsjedništva: 

Hvala Rene, hvala svima što ste došli da nas ima ovdje 77 

prisutnih. Znači, sad imamo u sklopu ove točke izbor zapisničara i 

dva ovjerovitelja zapisnika. 

Zapisničara imamo ovdje, profesionalnog, gospodina 

Josipa Hanjša, koji je uvijek zapisničar na našim skupštinama. – A, za 

dva ovjerovitelja zapisnika Radno predsjedništvo predlaže da to 

budu: Rene Lisac i Tihomil Matković. – Slažemo li se s tim 

prijedlogom? – Tko je „za“? 

(DIZANJE RUKU...) 

Imamo li nekog „protiv“? (Nema) – „Suzdržanih“? (Nema) 

  Dakle, jednoglasno. – Konstatiram da je zapisničar 

gospodin JOSIP HANJŠ, a ovjerovitelji zapisnika: 

1. RENE LISAC 
2. TIHOMIL MATKOVIĆ 
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 Dakle, prelazimo na treću točku dnevnog reda, to je: 

3.  UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA  

Ja ću pročitati predloženi: 

DNEVNI RED: 

1. Otvaranje 33. sjednice izborne Skupštine i utvrđivanje 

kvoruma – to smo obavili 

2. Izbor zapisničara, 2 ovjerovitelja zapisnika i Radnog 

predsjedništva (predsjednik i dva člana) – što smo 

također izabrali; 

3. Utvrđivanje dnevnog reda; 

4. Izbor Izborne komisije; 

5. Razrješenje dosadašnjih članova tijela upravljanja 

DAZ-a; 

6. Izvještaj o pristiglim listama za predsjednika i Upravni 

odbor DAZ-a; 

7. Izbor kandidata za članove Odbora kontrole, predsjed- 

nika i članova Suda časti, te delegata DAZ-a u Skupštini 

UHA-e; 

8. Kratko predstavljanje kandidata; 

9. G l a s o v a n j e 

10. Izvještaj Izborne komisije o rezultatima glasovanja; 

11. Proglašenje odluke o izboru novih članova tijela 

upravljanja DAZ-a; 

12. R a z n o . 

Ima li netko nešto reći o ovim točkama, neki prijedlog za 

dopunu? (Nitko se ne javlja) – Ukoliko nema, možemo prijeći na 

glasovanje. – Tko je „za“ 

(DIZANJE RUKU...) 
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Ima li netko „protiv“? (Nema) – „Suzdržan“? (Nema) 

Utvrđujem da je jednoglasno usvojen predloženi dnevni 

red. – Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda, to je: 

4.  IZBOR IZBORNE KOMISIJE  

Znači, trebamo javnim glasovanjem izabrati Izbornu 

komisiju koja se sastoji od tri člana. Pa, molim, ima li netko prijedlog 

tko će biti predsjednik i dva člana Izborne komisije? – Može li Dana 

Krhlanko za predsjednicu, te Andreja Ilijanić i Tonči Čerina. Ima li 

netko nekih primjedbi oko ovog prijedloga? (Nitko se ne javlja) – Ako 

ne, hoćemo li onda glasovanjem potvrditi ovu Izbornu komisiju u 

predloženom sastavu? – Tko je „za? 

(DIZANJE RUKU...) 

Ima li netko „protiv“? (Nema) – „Suzdržan“? (Nema) 

Utvrđujem da je jednoglasno izabrana Izborna komisija  

u sastavu: 

1. DANA KRHLANKO, predsjednica 

2. ANDREJA ILIJANIĆ, članica 

3. TONČI ČERINA, član 

Znači, sad nam je na redu točka 5. dnevnog reda: 

5.  RAZRJEŠENJE DOSADAŠNJIH ČLANOVA TIJELA  
UPRAVLJANJA DAZ-a 

Dakle, s obzirom da su na prošloj Skupštini usvojena sva 

izvješća o radu tijela DAZ-a, da li smo svi suglasni da se razriješe 

dosadašnji članovi tijela DAZ-a? – Tko je „za“? 

(DIZANJE RUKU...) 
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„Protiv“? (Nitko) – „Suzdržani“? (Nitko) 

Dakle, utvrđujem da su jednoglasno razriješeni dosada- 

šnji članovi tijela upravljanja DAZ-a. – Prelazimo na šestu točku 

dnevnog reda, to je: 

6. IZVJEŠTAJ O PRISTIGLIM LISTAMA ZA 
PREDSJEDNIKA I UPRAVNI ODBOR DAZ-a 

Znači, do određenog roka pristigla je jedna lista za 

predsjednika i Upravni odbor DAZ-a koju ste mogli svi vidjeti na 

internetu. – Znači, to su:  

- Tihomil Matković, predsjednik 

- Duška Jelić 

- Dražen Arbutina 

- Ana Jeren 

- Iva Frank 

- Ana Breka 

- Filip Pračić 

Dakle, ovo je izvještaj koji Skupština prima na znanje, kao 

jedinoj listi za predsjednika i Upravni odbor. – U tom slučaju 

prelazimo na sedmu točku, to je: 

7. IZBOR KANDIDATA ZA ČLANOVE ODBORA 
KONTROLE, PREDSJEDNIKA I ČLANOVE SUDA 
ČASTI TE DELEGATE DAZ-a U SKUPŠTINI UHA-e 

Pozivam članove Skupštine da podrže kandidate za ova 

tijela – znači, za Odbor kontrole, predsjednika i članove Suda časti, te 

za delegate DAZ-a u Skupštinu Udruženja hrvatskih arhitekata. 

Isticanjem predlažu se sljedeći kandidati: 

- Za Odbor kontrole DAZ-a: 
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1. Minja Jošić 

2. Ivan Križić 

3. Ervin Mihelj 

- Za Sud časti DAZ-a: 

1. Maja Furlan Zimmermann – za predsjednicu 

2. Tin Sven Franić – za člana 

3. Kora Demel Zadro – za člana 

- za delegate DAZ-a u Skupštini UHA-e: 

1. Mia Roth Čerina 

2. Tonči Čerina 

3. Rene Lisac 

4. Kristina Careva 

5. Robert Križnjak 

6. Vanja Rister 

7. Asmir Junuzović 

8. Bojan Linardić 

KRISTINA CAREVA: 

Dakle, da li se svi slažu s ovakvim prijedlogom kandidata 

za Odbor kontrole, Sud časti i za delegate DAZ-a u Skupštini 

Udruženja hrvatskih arhitekata? – Tko je „za“? 

(DIZANJE RUKU...) 

Ima li netko „protiv“? (Nema) – „Suzdržan“? 

(DIZANJE RUKE... – 1 GLAS) 
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Jedan „suzdržan“. – Znači, većinom glasova, sa jednim 

'suzdržanim' utvrđene su liste kandidata za Odbor kontrole DAZ-a, 

predsjednika i članove Suda časti DAZ-a, te za delegate DAZ-a u 

Skupštini Udruženja hrvatskih arhitekata. 

BISERKA KRUŠLIN: 

Oprostite, mogu ja nešto reći, zamoliti? – Da li se ovi 

kandidati koji su sad pročitani, mogu predstaviti, da se malo dignu i 

da ih vidimo? 

KRISTINA CAREVA: 

Evo, na zamolbu gospođe, zamolit ćemo kandidate da se 

dignu i nasmiju – dakle, Minja Jošić, Ivan Križić, Ervin Mihelj... – Što se 

tiče samih listića, Davorka će upravo kopirati pa ćemo svi dobiti da 

možemo glasovati. – Znači, sljedeća točka nam je: 

9. KRATKO PREDSTAVLJANJE KANDIDATA 

Ja bih pozvala nositelja liste i njegov tim da ukratko 

predstave svoj program. 

TIHOMIL MATKOVIĆ: 

Dobra večer svima! – Ja sam Tihomil Matković, nositelj 

sam ove liste. Kolegice i kolege sa mnom su: Duška Jelić, Dražen 

Arbutina, Ana Jeren, Iva Frank, Ana Breka i Filip Pračić. Nekako, fali 

nam ovdje još jedna osoba, koji je najmlađi kolega od nas, koji je ovaj 

čas u Nizozemskoj gdje predstavlja zapravo događanja koja će oni 

kao studenti arhitekture organizirati sljedeće ljeto u Rijeci, a gdje bih 

ja kao budući predsjednik DAZ-a – ako me danas potvrdite – da DAZ 

isto doprinese tom 'muvingu' hrvatsko-europskih arhitekata. Naš 

nekakav cilj je – vidi se to i u našem programu koji je bio online i 

vjerojatno ste pogledali, pa sad možda da ne idem previše u tom 
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smjeru da objašnjavam tko je što od nas radio, već nešto više o 

samom programu. 

Ako krenemo od onoga što su svi, i dosadašnji naš 

predsjednik Rene Lisac koji je bio, tu naravno da odrađujemo prema 

Gradu Zagrebu, prema javnom prostoru grada Zagreba, a koji 

pokušavamo cijelo ovo vrijeme obraniti – to, naravno, i dalje 

ostajemo kod toga, oko toga nema pogovora. Tu je i onaj segment 

sudjelovanja u svim javnim investicijama, gdje ćemo svakako 

pokušati održati taj stečeni nivo, a ako ga uspijemo podići to bi bilo 

još bolje – to neće biti jednostavno, znate i sami kako to izgleda sa 

natječajima. A mislim da ono što je meni bio fokus kad smo krenuli u 

ovaj razgovor oko budućeg programa, a i ono što mislim da bi se 

trebali okrenuti, gdje bi mogli napraviti još neki dodatni iskorak i to 

kao Društvo arhitekata, i to baš kao svi arhitekti, mi kao zajednica, a 

to je da sudjelujemo u ovome što se u gradu Zagrebu dešava i trajat 

će još sljedećih nekoliko godina – to su ova dosta konkretna 

integrirana teritorijalna ulaganja koja kroz fondove Europske unije 

idu u Zagreb i gdje je predodređeno nekakvih 140 milijuna eura, što 

su zanimljiva sredstva i svakako će biti ulaganja i u infrastrukturu i u 

objekte i u prostore gdje mislim da mi kao arhitekti ipak moramo 

sudjelovati i moramo doprinijeti tome i moramo naći svoj prostor da 

se dokažemo da to ima vrijednosti što radimo. 

Osim toga, 2020. godine će Zagreb biti i predsjedavajući 

Europske unije, odnosno Hrvatska a onda samim time i Zagreb – 

mislim da će i tu biti nekakvih intervencija gdje mi moramo kao 

arhitekti sudjelovati. Želim da sudjelujemo i u tome što Rijeka radi i 

želim da im, kako god možemo, pomoći – znači, Rijeka je isto 2020. 

godine Grad kulture – evo, već samim time što ćemo probati sljedeće 
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godine sudjelovati zapravo na tom skupu studenata arhitekture. – 

Evo, to je sad ovako, ukratko. Ako vam je to dovoljno, da budemo brzi, 

može i tako. Ako ima pitanja, tu smo da odgovorimo. 

BISERKA KRUŠLIN: 

A gdje je dosadašnji predsjednik?   

TIHOMIL MATKOVIĆ: 

Dosadašnji predsjednik, Rene Lisac je evo, tu. 

BISERKA KRUŠLIN: 

Što ste vi napravili u toku vašeg mandata? – Budete i vi to 
izlagali? 

RENE LISAC: 

Kao što sam rekao na početku, izvještaj smo imali na 

prethodnoj sjednici Skupštine, možda vas nije bilo. 

KRISTINA CAREVA: 

Na prošloj Skupštini, na kojoj su svi zaključci usvojeni, 

između ostalog je bio podnesen i izvještaj o radu u protekle dvije 

godine – postoji zapisnik o tome i možete pogledati, čak i sada u 

nekakvih sljedećih desetak minuta, ili dok bude brojanje glasova.  

Dakle, to možemo ostaviti za temu uz glasovanje, a zanima me ima li 

još netko drugi nekakvih pitanja, ili nešto? 

STJEPAN LONČARIĆ: 

Imao bih jednostavno pitanje. – U onom dopisu koji smo 

dobili ovih dana gdje se provjeravalo da li ćemo doći na Izbornu 

skupštinu, je bilo navedeno da se pripremimo sa tim nekim pitanjima 

kojih ima. S obzirom da je sad jedina tema, zapravo – izbori, jer se sve 

drugo riješilo što je nužno – onda će nam ostati 'ajmo reći, raspast 

ćemo se u grupice razgovora nakon što odradimo izbore, imat ćemo 
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pod Razno. – Pa bih samo spomenuo jedno pitanje koje se zapravo za 

Reneovog mandata DAZ-a nije uspjelo nametnuti, a stalno nas prati, 

kao Društvo, kao problem. Samo ću spomenuti da je istu stvar 

postavio predsjednik na Skupštini kad je bila prije 25 godina na 

Fakultetu, i bilo je diplomatski neodgovoreno, a sad bih zapravo želio 

potaknuti i mislim da je to puno složenija tema nego možda jedno 

novo Predsjedništvo i predsjednik. Jednostavno, otvorena je tema – i 

danas smo o tome razgovarali prije podne. 

Naime, mi smo tu u prostorima za koje stalno moramo 

plaćati najam. Taj najam je velik i ti prostori nisu u vlasništvu 

Društva. To je jedna otvorena tema koja je 'ajmo reći nezgodna, ali se 

mora savladati. I nemam iluziju da će se kroz jedan mandat uspjeti 

riješiti, ali je u redu da zapravo sad pokrenemo, pa i riješimo. To 

Društvo, čega smo mi dio slijednika, je imalo svoju zgradu. – 

Uglavnom, mi bismo mogli imati svoje prostore unutra i još bi mogli 

iznajmljivati dio prostora i ne bi bilo sporno da, kao, nemamo svoje 

prostore.  

Kako je došlo do toga, u tim pretvorbama, da mi prostore 

nemamo, pa kad ti dođe nekakva međunarodna razmjena – čega ima 

jako puno otkad smo u EU – zapravo se uopće glupo osjećaš, jer prvo 

te kolege pitaju: koji je vaš projektant ove zgrade, kad vi baš tu imate 

sjedište, ne? I onda, onak' – kužiš? 

KRISTINA CAREVA: 

Koje bi bilo konkretno pitanje? 

STJEPAN LONČARIĆ: 

Gledajte, naš je ključni zadatak – da riješimo prostor, da 

smo vlasnici, i to sa Gradom. 
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KRISTINA CAREVA: 

OK, to bi bio kao nekakav naputak. Hvala na doprinosu, 

ima li još netko drugi nešto? (Nitko se ne javlja) – Ako ne, onda nam je 

sljedeća točka: 

10. G L A S O V A N J E 

Ja molim Davorku da nam kaže kako izgledaju glasački 

listići i da nam ih podijeli. 

DAVORKA PERIĆ: 

Dakle, dosta naših članova je već glasovalo – imamo 

jedan listić sa listom za predsjednika i Upravni odbor DAZ-a te 

kandidatima za delegate DAZ-a u Skupštini UHA-e i drugi glasački 

listić za Odbor kontrole i Sud časti.  

( – STANKA ZA GLASOVANJE OD 18:50 DO 19:40 SATI – ) 

.................................................................................................................................................... 

TIJEKOM STANKE OBAVLJEN JE POSTUPAK TAJNOG GLASOVANJA 

REGISTRIRANIH I NAZOČNIH ČLANOVA SKUPŠTINE, ZAOKRUŽIVA- 

NJEM REDNIH BROJEVA UZ IMENA KANDIDATA NA GLASAČKIM 

LISTIĆIMA ZA IZBOR NOVIH TIJELA DAZ-a, TE UBACIVANJEM 

GLASAČKIH LISTIĆA U GLASAČKU KUTIJU I PREDAJOM 

KUVERTIRANIH GLASAČKIH LISTIĆA IZBORNOJ KOMISIJI 

..................................................................................................................................................... 

( – NAKON STANKE ZA GLASOVANJE – ) 

KRISTINA CAREVA: 

Evo, kolegice i kolege, zahvaljujem Izbornoj komisiji koja 

će – sad, nakon prebrojanih glasačkih listića – proglasiti rezultate 

izbora, pa prepuštam riječ Izbornoj komisiji.  
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11. IZVJEŠTAJ IZBORNE KOMISIJE O REZULTATIMA 
GLASOVANJA 

 

  ANDREJA ILIJANIĆ, izvjestiteljica Izborne komisije: 

Dakle, ovako:  

I. Za izbor predsjednika i članova Upravnog odbora 

DAZ-a – ukupno je bilo 78 glasačkih listića, od kojih je 76 važećih i 2 

su nevažeća. Dakle, na osnovu rezultata glasovanja utvrđuje se da je 

izabrana Izborna lista  u sastavu: 

Predsjednik: TIHOMIL MATKOVIĆ 

Članovi Upravnog odbora: 

DUŠKA JELIĆ 

Dr.sc. DRAŽEN ARBUTINA 

ANA JEREN 

IVA FRANK 

ANA BREKA 

FILIP PRAČIĆ 

II. Za izbor članova Odbora kontrole DAZ-a –  

ukupno je bio 41 glasačkih listića, od kojih su 2 

nevažeća, znači imamo 39 važećih glasačkih listića, 

a kandidati su dobili ovaj broj glasova: 

1. MINJA JOŠIĆ  - 39 glasova 

2. IVAN KRIŽIĆ   - 39  glasova 

3. ERVIN MIHELJ  - 39 glasova 

Na osnovu rezultata glasovanja utvrđuje se da su za 

članove Odbora kontrole DAZ-a izabrani: 



 15 

1. MINJA JOŠIĆ   

2. IVAN KRIŽIĆ   

3. ERVIN MIHELJ 

III. Za izbor članova Suda časti DAZ-a – ukupno je bio 

41 glasački listić, od kojih je 39 važećih i 2 

nevažeća, a kandidati su dobili ovaj broj glasova: 

1. MAJA FURLAN ZIMMERMANN- 39 glasova 

2. TIN SVEN FRANIĆ    - 39 glasova 

3. KORA DEMEL ZADRO   - 39 glasova 

Na osnovu rezultata glasovanja utvrđuje se da su za 

članove Suda časti DAZ-a izabrani: 

1. MAJA FURLAN ZIMMERMANN - predsjednica 

2. TIN SVEN FRANIĆ   

3. KORA DEMEL ZADRO  

IV. Za izbor delegata DAZ-a u Skupštinu UHA-e – 

ukupno je bilo 62 glasačkih listića, od kojih je 36 

važećih, a 26 nevažećih. – Kandidati su dobili ovaj 

broj glasova: 

 
1. MIA ROTH ČERINA  - 18 glasova 

2. TONČI ČERINA    -    8 glasova 

3. RENE LISAC   -    9 glasova 

4. KRISTINA CAREVA  -  11 glas 

5. ROBERT KRIŽNJAK  -     9 glasova 

6. VANJA RISTER   - 10 glasova 

7. ASMIR JUNUZOVIĆ  -    6 glasova 

8. BOJAN LINARDIĆ  -    6 glasova 
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Na osnovu rezultata glasovanja i broja dobivenih glasova, 

utvrđuje se da su za delegate DAZ-a u UHA-i izabrani: 

1. MAJA ROTH ČERIN  - 18 glasova 

2. KRISTINA CAREVA  - 11 glasova 

Evo, to bi bio izvještaj Izborne komisije. – Hvala vam. 

(Pljesak!)  

KRISTINA CAREVA: 

Hvala Izbornoj komisiji. – U tom slučaju trebamo 

potvrditi ovo, a to je sljedeća točka dnevnog reda:  

12.  PROGLAŠENJE ODLUKE O IZBORU NOVIH 
ČLANOVA TIJELA DRUŠTVA ARHITEKATA 
ZAGREBA 

Dakle, ovime proglašavamo rezultat izborne sjednice 

Skupštine. Jesmo li svi prisutni za to da se proglasi ovaj izvještaj 

Izborne komisije. – Tko je „za“? 

(DIZANJE RUKU...) 

Ima netko „protiv“? (Nema) – „Suzdržan“? (Nema) 

Konstatiram: jednoglasno. – I sada, dakle imamo novog 

predsjednika Predsjedništvo, pa prepuštam riječ novom 

predsjedniku. 

TIHOMIL MATKOVIĆ, novoizabrani predsjednik DAZ-a: 

Hvala u ime novog Predsjedništva i Upravnog odbora, 

bila je 'teška' borba. – Hvala još jednom! (Pljesak!) 

Hvala. – Ako nema nitko ništa za dodati, prelazimo na 

posljednju točku dnevnog reda, to je: 
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13. R A Z N O 

Ima li netko nešto pod Razno? (Nitko se ne javlja) – Ako 

ne, ja zahvaljujem svima i zaključujem ovu Izbornu skupštinu.  

 ( – Završeno u 19.45 sati – ) 

 

ZAPISNIČAR             OVJEROVITEJI ZAPISNIKA: 

Josip HANJŠ               1. ___________________________ 

                (Rene LISAC) 

 

                  2. ____________________________ 

                        (Tihomil MATKOVIĆ) 

 

        P R E D S J E D N I C A 
RADNOG PREDSJEDNIŠTVA 

 

        Kristina CAREVA 


